2 Villa des Anges tolieliaky

Property Key Features

Categories : Villas

Sleepings : 6

Bathroom: 1

Shower rooms : 3

Minutes from palais: 20 mins
Floor : at street-level

Location : impasse des anges, 06400
Cannes
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Property description
Beautiful hidden gem, 5 minutes from the center of Cannes at a walking distance from everything.

The residence has just been completely renovated and decorated to new.
The villa is approximately 180m2 on a plot of 2350m2 in a secure domain with sea views and a swimming pool.
It consists of a main house with 3 bedrooms and 3 bathrooms, a laundry room and a terrace.

The estate is located in the heart of Cannes and very quiet. It has a carport for 3 cars and plenty of parking.

Beau joyau caché, a 5 minutes du centre de Cannes a distance de marche de tout.

La residence vient juste d étre complétement rénovée et décorée tout a neuf.

La villa est d environ 180m2 sur un terrain de 2350m2 dans un domaine sécurisé avec vue sur mer et une piscine.
Elle se compose d’'une maison principale avec 3 chambres et 3 salle de bains, une buanderie et une terrasse.

Le domaine est situe en plein coeur de Cannes et tres au calme. Il comporte un abris pour 3 voitures et de nombreux
parkings.
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